
Du som medlem är en viktig del i rörelsen Friskis&Svettis Stockholm. Du har nämligen inte bara rösträtt på 
föreningens årsmöten, du har också möjlighet att påverka genom att skicka in egna motioner till årsmötet.
Det är precis vad ett antal medlemmar gjorde förra året. Här kan du läsa om hur verksamheten har jobbat 
för att verkställa motionärernas önskemål.

Duschslangar
Motionären önskade att alla anläggningar ska vara utrustade med duschslangar.

Åtgärd
Föreningen har sett över anläggningarnas duschutrymmen. Det var endast F&S Sundbyberg som saknade 
handdusch och under hösten 2018 monterades två nya duschpaneler med handdusch.

När föreningen bygger nytt eller byter ut duschpaneler i renoverade duschrum sätter vi numer 
duschpanel med slang på hälften av duschplatserna. 

Inga papperslappar till passen 
Motionären önskade att biljetterna till gruppträningspassen skulle tas bort, bland annat på grund av 
miljöperspektivet.

Åtgärd
Föreningen har undersökt frågan om biljetterna till passen, vilket är en ganska komplex fråga.  
 
Vi har utrett tre olika scenarion:

1.  Biljettfria pass utan någon annan lösning som komplement. Detta har testats på F&S Sickla och 
F&S Gärdet, tester som i båda fall inte föll väl ut. På F&S Gärdet som inte har lika många fullbokade 
pass fungerade det mindre dåligt, men på F&S Sickla blev det ohållbart på fullbokade pass eftersom 
medlemmar som inte bokat plats gick in på passet och heller inte gav sig till känna.  

2. Biljettfria pass och värdar med en surfplatta som checkar av medlemmar som passerar in. 
 Detta är inte en rimlig lösning då det skulle ta för lång tid att ”pricka av” alla deltagare, framför allt 
vid flera fullbokade pass efter varandra.

3. RFID-läsare vid dörren till salen, medlemmar ”blippar” själva in sig på passen. Detta skulle kunna 
vara en rimlig lösning. Föreningens har dock en policy om att träningshallarna ska vara öppna och 
tillgängliga för träning då pass inte pågår, vilket innebär att när ledaren/värden kommer till salen 
kan det redan vara medlemmar där och då bli för många medlemmar i salen. Vi hamnar alltså i 
samma scenario som i punkt 2. Låsta träningshallar är inte ett alternativ eftersom tillgängligheten 
till träningen är viktig och uppskattat av medlemmarna.

Inget av ovanstående scenarion har visat sig tillräckligt hållbart och föreningen ser därmed ingen 
möjlighet att ta bort biljetterna med nuvarande tekniska lösningar och rutiner.
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